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Budget.  

Blev fremlagt og vedtaget. Kontingentet er sat til 5000kr. Ib undersøger 

om vedligeholdelsen af fællesarealerne kan gøres billigere. 

Efter sidste møde ville vi se på, om vi selv kan stå for saltningen. Der er 

ikke mere på tale, da vi mener forsikringsansvaret ved evt. ulykker bliver 

for usikkert. Vi kan komme til at diskutere, om det er pga. manglende salt 

eller snerydning ulykken er sket, og hvis det er pga. manglende snerydning 

-skulle der så have været saltet mere, for at de kunne rydde bedre … 

osv. 
 

Rettelser til vedtægter mm.  

Ib har gået det hele igennem med tættekammen og resultatet vedlægges 

dagsordenen til generalforsamlingen. 
 

Lyskilder til stierne.  

Ib har indkøbt 50. Hvis man selv vil skifte sin pære, skal man sende ham 

en sms (40143789) for at aftale nærmere. Hvis ikke man selv vil skifte 

den, bliver det gjort på arbejdsdagen (se under evt.)  
 

Evt:  

-Arbejdsdag: Vi satser på d. 12/5 kl. 10-12, Lars og Michael står for den. 

Der er allerede flere opgaver til dagen bla. pæreskift, gødning af græs, 

lugning ved lille vold, drænproblemet ved sandkassen, oprydning efter 

vinteren...  

-Generalforsamlingen bliver d. 7/5 i Ejby fodboldklub. Dagsorden mm. 

kommer snarest. Hvis man har punkter til dagsordenen, skal de sendes til 

bestyrelsen. 
 

Mvh 

Bestyrelsen. 


